







شركة أصول المتكاملة العقارية OSOOL INTEGRATED REAL ESTATE CO.

### **ABOUT OSOOL**

We are Osool, an integrated real estate company founded by the General Organization for Social Insurance (GOSI) to develop integrated and sustainable communities, supported by the latest technologies, reflecting the Kingdom's ambitious and vibrant vision. By managing our diversified real estate portfolio, we strive to achieve the aspirations of our clients and provide the most sought-after services, adhering to the highest level of quality, across various sectors of the real estate industry.



# نبذة عن أصول

أسست المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية شركة أصول المتكاملة العقارية بهدف تحقيق كفاءة التشغيل المثالية لمشاريعها والارتقاء بمستوى خدمة العملاء ورفع العوائد، لتعكس رؤية المملكة الطموحة والنابضة بالحياة. ففي أصول، نسعى من خلال إدارة محفظة أصولنا العقارية المتنوعة، إلى تحقيق تطلعات عملائنا، وتقديم خدمات نوعية بأعلى مستويات الجودة في مختلف القطاعات العقارية.



### **CEO'S MESSAGE**

Ever since Osool's inception in 2022, the company has focused on creating an innovative asset and property management company that offers greater access to world-class property management services and sets a new standard of service and performance for GOSI's real estate portfolio.

Having merged GOSI's legacy managing agents, taking over the responsibility to oversee the organization's diverse portfolio — including Jawda, Raza and GOSI's Property Management Department — Osool will now manage over 29 commercial, residential, and retail assets across the Kingdom.

We aim to positively impact GOSI's real estate portfolio by focusing on customer delight and delivering services its tenants and end-users expect. By employing best practices and international standards, we strongly believe in service excellence, all in an effort to enhance property values and investment returns.

Leveraging its extensive network, innovative partnerships, and a team of local and international experts, the company is fully dedicated to ensuring the rapidly evolving demands of Saudi citizens, residents, and investors are met.

### كلمة الرئيس التنفيذي

منذ تأسيس شركة أصول في عام 2022 حرصنا على إنشاء شركة مبتكرة لإدارة الأصول والعقارات، تصنع معياراً جديداً للخدمة والأداء في إدارة العقارات التابعـة للمؤسسـة العامـة للتأمينـات الاجتماعيـة.

دمجنا خبرتنا في إدارة العقارات مع الجهات التي عملت سابقاً تحت مظلة المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية (شركة رزا، وجودة ، وقسم إدارة العقارات في المؤسسة).

واليوم تدير شركة أصول بعـد الدمـج أكثر مـن 29 عقـارا في القطاعـات التجاريـة والسـكنية والمكتبيـة في جميـع أنحـاء المملكـة.

نهدف إلى ترك بصمة إيجابية في محفظة العقارات التابعة للمؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية من خلال التركيز على إرضاء العملاء، كما نواصل التركيز على الجودة والتميز في الخدمة من خلال توظيف أفضل الممارسات والمعايير العالمية، كل ذلك سعيا لرفع قيمة العقارات وعوائد الاستثمار.

ونبذل كافة جهودنا في شركة أصول لضمان تلبية المتطلبات المتزايدة والمتغيرة للمواطنين السعوديين والمقيمين والمستثمرين مـن خـلال الاسـتفادة مـن شـبكة علاقاتنا الواسـعة وشراكاتنا المبتكـرة وفريـق مـن الخـبراء المحليـين والعالميـين.





### **OUR MISSION**

To maintain and optimize the extensive GOSI asset portfolio by prioritizing client satisfaction and adhering to the highest service standards within the global real estate industry. We aim to build enduring relationships with tenants, investors, and visitors, enhancing their experiences with our assets while maximizing property value and delivering exceptional investment returns.

### مهمتنا

نلتزم في أصول بتعزيز وتحسن أداء المحفظة العقارية مع حرصنا على الالتزام بأعلى معايير الجودة العالمية في القطاع العقاري، والتركيز على تحقيق أعلى مستويات الرضا بين عملائنا. كما نهدف إلى ترسيخ علاقاتنا المتينة مع أثمن أصولنا، وهم المستأجرين والمستثمرين والزوار، سعياً إلى إثراء تجربتهم، ورفع القيمة العقارية لأصولنا وتحقيق أعلى العوائد الاستثمارية الممكنة.

### **Our Values**

#### Responsibility

We stand firmly behind our extensive portfolio, taking complete responsibility for our actions. Our commitment empowers us to remain mindful of the stakeholders' valuable time, achieving objectives within agreed-upon timeframes.

#### Excellence

We approach every objective with a determination to exceed expectations. Our robust strategies pave the way for exceptional asset management deliverables, ensuring cost-effectiveness while upholding the highest service standards in the industry.

#### **Value Creation**

We continuously strive to elevate the overall human experience, be it through purposeful business interactions or enriching lives through our assets. Every opportunity is seized to enhance asset value while making a positive social impact.

#### **Efficiency**

We diligently monitor the allocation of resources in relation to the outcomes achieved, evaluating our efficiency and effectiveness, therefore maintaining the distinguished service standards that we are known for.

#### Integrity

We remain uncompromising in our moral conduct, prioritizing honesty and transparency in our communications and actions alike.

#### **Teamwork**

We understand the significance of stakeholder collaboration, conducting ourselves in a manner that encourages long-term partnerships. Our employees, suppliers, contractors and tenants hold tremendous value, and we regard their input as integral to our mission.

#### الكفاءة

نحرص في أصول على مراقبة عملية تخصيص الموارد ومقارنتها بالمخرجات المنجزة، ساعين من خلال ذلك إلى تقييـم مسـتوي الكفـاءة والفعاليـة، للمحافظـة عـلى مسـتوي الأداء الرفيع الـذي نتمـيز بـه.

قيمنا الأخلاقية أصل ثابت لا نتنازل عنه، وعلى رأس ذلك الصـدق والشـفافية، فهمـا أسـاس كافـة تعاملاتنـا في أصـول.

#### روح الفريق

ندرك أهمية التعاون بين كافة الأطراف المعنية في أصول؛ فلذلك حرصنا على اتخاذ كافة الأساليب اللازمة لتعزيز علاقـات راسـخة ومسـتمرة. ففـي أصـول، نـرى في موظفينـا وشركائنـا أثمـن أصولنـا، فنعـد جهودهـم جـزء لا يتجـزأ مـن منظومتنا المتكاملة.

### قىمنا

#### المسؤولية

نسعى بعـزم وإصرار لدعـم نمو أصولنا واسـتدامتها، مـع التزامنا بتولى كافة المسؤوليات والمهام المتعلقة بذلك، محافظين على الدقة والكفاءة في تحقيق كافة الأهداف المتفق عليها.

نسعى إلى تحقيـق الأهـداف بجـودة تفـوق التوقعـات، مـن خلال تطبيق إستراتيجيات محكمة ومبتكرة لإدارة أصولنا بكفاءة وفعالية عالية، محققين نتائج استثنائية بأعلى معايير الجودة العالمية.

#### خلق القيمة

نُسِعى لتحسين جودة حياة الفرد والمجتمع من خلال تعزير جودة أصولنا وربط أهدافنا العملية بغايات سامية نثري بها حياة عملائنا. فنسعى لاقتناص كافة الفرص لتعزيز قيمـة أُ<u>صولنـا وخلـق</u> أثـر إيجـابي عـلى المجتمـع.

### **OSOOL IN NUMBERS**

# أصول في أرقام

948 K sqm OFFICES 2.4 M sqm
RESIDENTIAL

377 K sqm RETAIL 29 ASSETS GROUPS

Osool manages GOSI's extensive portfolio, overseeing a gross leasable area of approximately 4 million square meters across 29 distinguished projects. Our expertise spans the commercial, retail and residential sectors, demonstrating our unwavering commitment to property management excellence.

2,400,000 متر مربع مباني سكنية

29 عدد الأصول

948,000 متر مربع مكاتب

377,000 متر مربع القطاع التجاري

تتـولى شركـة أصـول إدارة المحفظـة الاسـتثمارية التابعـة لمؤسسـة التأمينـات الاجتماعيـة، إذ تـشرف مـن خـلال قطاعاتهـا المختلفة عـلى مسـاحات تأجيريـه يبلـغ إجمـالي مسـاحتها 4 مليـون مـتر مربع، شـاملة 29 مـشـروع ريـادي ممـيز. وتمتـد خبراتنـا المتنوعـة لتشـمل القطـاع المكتـي والسـكني والتجـاري، مبرهنـين في ذلـك عـلى التزامنـا الكامل بتحقيق التمـيز المؤسسي في مجـال إدارة الأصـول العقاريـة.

osoolre.com

### WHAT WE DO?

Osool's integrated approach combines comprehensive asset management and operational strategies with modern technological solutions to deliver highly optimized services tailored for each investment.

#### **Asset Management Division**

Osool's Asset Management Division optimizes GOSI portfolio, leveraging global experience to drive maximum business impact. Our coordinated approach involves close collaboration with all Osool's Divisions. Services include tactical asset management, performance monitoring, capital project oversight, market insights, customer satisfaction surveys, and risk management. Our expertise allows us to consistently exceed targets, track KPIs, and ensure growth and profitability.

#### **Commercial Division**

Osool's Commercial Division expertly manages our leasing portfolio, maximizing asset values and ensuring client satisfaction. We employ data-driven pricing, optimize tenant mix, and benchmark against competitors for effective results. The Lease Administration team efficiently oversees leasing activities, including renewals, collections, and dispute resolution. Our marketing services leverage property data analytics to identify trends, create impactful advertising opportunities, and execute promotions across diverse channels.

### خدماتنا

نتمـيز في أصـول بمنهجيـة متكاملـة تجمـع مـا بـين خدمـات إدارة الأصـول الشـاملة والاسـتراتيجيات التشـغيلية المدعمـة بأحـدث الحلـول التقنيـة، لتقديـم خدمـات اسـتثنائية تلـي تطلعـات كل مـشروع اسـتثمارى عـلى حـدة.

#### القطاع التجاري

ثمارية يعنى فريق إدارة القطاع التجاري في أصول بمسؤولية رفع كفاءة محفظة الأصول المعدة للتأجير، بما يضمن زيادة قيمة الأصول وتحقيق أكبر قدر من رضا العملاء. نستخدم استراتيجيات تسعير مستندة خاطر. إلى بيانات مثبتة، ونحرص على تنوع المستأجرين، للاعات ووضع معايير تنافسية لتحقيق نتائج فعالة. كذلك يشرف فريق إدارة التأجير بكفاءة على كافة أنشطة التأجير، بما في ذلك تجديد العقود، وتحصيل الإيجارات، وتسوية المنازعات. كما تهدف خدماتنا التسويقية إلى الاستفادة من البيانات التحليلية للعقارات بهدف تحديد الاتجاهات وإطلاق حملات إعلانية مؤثرة وتنفيذ العروض الترويجية عبر قنوات متنوعة.

#### قطاع إدارة الأصول

يدير قطاع إدارة الأصول المحفظة الاستثمارية للمؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية ويعمل على تحسين أداء الأصول وتحقيق النمو والربحية. يتعاون الفريق مع أقسام الشركة الأخرى لتقديم خدمات تشمل إدارة الممتلكات ومراقبة الأداء وإدارة المخاطر. كما يجري الفريق الأبحاث الدورية ويجري استطلاعات الرأي والبحوث الاستقصائية لتحديد التوجهات والاحتياجات. ويهتم الفريق بالتقييم المستمر للمخاطر التشغيلية والتجارية لتعزيز مستقبل مستدام.

#### **Project Development Division**

Osool is responsible for the planning, designing, and construction of real estate projects. It plays a pivotal role in overseeing the safe and timely completion of deliverables, ensuring the realization of sustainable and highquality projects while mitigating risks and adhering to budgetary constraints. This Division is essential in maintaining the integrity, safety, and functionality of the built environment.

#### **Operations Management Division**

Osool prioritizes client satisfaction by offering tailored services for evolving tenant needs across property types. We manage properties and shared spaces, ensuring adherence to leases, finances, budgets, and service quality. Our facilities management excels at administering hard and soft services, security, health, safety, and environmental elements. We optimize parking management, allocate space efficiently, and provide accessible solutions. We also handle project handovers and manage tenant fit-outs for compliance and smooth operational starts.

#### قطاع إدارة العمليات

يدير فريق القطاع إدارة العمليات في أصول الخدمات المصممة لتلبية احتياجات المستأجرين والحفاظ على جودة الخدمات ومراقبة التزام المستأجرين بالعقود وتحضير موازنات الأصول. كما يدير القطاع خدمات الصيانة بكافة أنواعها وتقديم حلول فعالة لضمان سلاسة التنقل داخل الأصول والالتزام بعقود التأجير والموازنات. كما يدير القطاع الخدمات الثقيلة والخفيفة وإدارة الأمن والصحة والسلامة والجوانب البيئية المختلفة وإدارة المواقف وتقديم حلول فعالة لتسهيل الوصول. ويتولى القطاع استلام المشاريع وإدارة أعمال التجهيز للمستأجر.

#### قطاع تطوير المشاريع

تتولى إدارة قطاع تطوير المشاريع في أصول مسؤولية التخطيط للمشاريع العقارية، وتصميمها، وإنشائها بأعلى مستويات الجودة والكفاءة إذ يـؤدي هــذا القطـاع دوراً محوريـاً في الإشراف عــلي تنفيذ المشاريع بجودة وكفاءة عالية، مع الحرص على تطبيق معايير الاستدامة، كما يحرص القطاع على الالـتزام بقيـم أصـول وتعزيزهـا، والحفـاظ عـلى سلامة السئة.





### **DIGITAL CITY**

Situated in the Northwest of Riyadh, which contains of office spaces 377,000 sqm, 2,300 sqm of retail spaces and 365,000 sqm of residential spaces. Digital City is a multipurpose community with an innovative office park featuring contemporary high-rise buildings of cutting-edge architecture and sustainable design.

Complemented by retail and dining options, Digital City provides a dynamic environment where the productivity of diverse thinkers excels in state-of-the-art workspaces. Additionally, the upcoming introduction of high-end residential offerings will further enrich the experience, making Digital City the hub of modern urban living.









### المدينة الرقمية

تتميز المدينة الرقمية، الواقعة في شمال غرب مدينة الرياض والتي تتكون من مساحات مكتبية قدرها 377,000 متر مربع، و 2,300 مساحات تجارية بالإضافة إلى 365,000 مساحات سكنية بكونها مجتمعاً متكاملاً ومتعدد الاستخدام، يحتوي على مجموعة من المباني المكتبية المبتكرة، ذات الأبنية الشاهقة الحديثة والتي صممت وفق أحدث التقنيات المعمارية المستدامة.

وتوفر المدينة الرقمية بيئة حيوية متكاملة بمساحات عمل حديثة ومتطورة، تستقطب من خلالها الجهات المحلية والعالمية. كما تتميز المدينة الرقمية بخيارات متنوعة من المتاجر التجارية والمطاعم الفاخرة. وستقدم الوحدات السكنية الراقية، والـي ستضيف قريباً بعداً مختلفاً يثري تجربة رواد المدينة الرقمية، ويجعلها مركزاً للحياة العصرية الحديثة.



### **OLAYA TOWERS**

Located at the intersection of Olaya Street and Prince Mohammed bin Abdul Aziz Street in the prestigious area of Olaya District in central Riyadh which contains of office spaces 99,125 sqm, and 8,919 sqm of retail spaces. Olaya Towers is a remarkable architectural landmark comprising Grade A business offices.

### أبراج العليا

يقع مشروع أبراج العليا على تقاطع شارع العليا مع شارع الأمير محمد بن عبد العزيز، والـذي يتكون من مساحات مكتبية قدرها 99,125 متر مربع بالإضافة إلى مساحات تجارية قدرها 8,919 متر مربع وتعد الأبراج بتصميمها المبتكر والمميز أحد المعالم المعمارية البارزة في مدينة الرياض. وتقدم أبراج العليا مساحات مكتبية حديثة من الفئة الأولى (أ) والـتي تقـع في قلـب منطقـة العليا الفاخـرة في وسـط مدينـة الرياض.











### **GRANADA BUSINESS**

Situated in Al-Shuhada District along the Eastern Ring Road, which contains of office spaces 131,867 sqm, and 283 sqm of retail spaces. Granada Business is a prominent business plaza that encompasses a total of 11 buildings. This expansive office development showcases 6 high-rise office towers and 5 low-rise office buildings, providing a wide range of workspace options for businesses.

### غرناطة بزنس

يقع مشروع غرناطة بزنس في حي الشهداء في مدينة الرياض على طريق الدائري الشرقي، والذي يتكون من مساحات مكتبية قدرها 131,867 متر مربع بالإضافة إلى مساحات تجارية قدرها 283 متر مربع ويعد مركزاً تجارياً بارزاً يضم عدة مبان يبلغ عددها 11 مبنى. ويتكون المشروع من 6 أبراج مكتبية شاهقة، و 5 مبان مكتبية متوسطة الارتفاع، يقدم من خلالها مجموعة واسعة من مساحات العمل المتنوعة لتناسب مختلف أنواع الأعمال التجارية.











### **DHABAB TOWERS**

Completed in 2008, Dhabab Towers are situated along Prince Abdulaziz Ibn Musaid Ibn Jalawi Street and Prince Abdulrahman bin Abdulaziz Street in Al Murabba District, in the heart of Riyadh. Which contains of 111,256 sqm office spaces and 1,091 sqm of retail spaces. with easy access through King Fahd Road and Al Washm Street, predominantly consists of office spaces supported by well-known retail units.

### مجمع أبراج الضباب

يقع مجمع أبراج الضباب في قلب مدينة الرياض، والذي يتكون من مساحات مكتبية قدرها 1,096 متر مربع من 111,256 متر مربع من المساحات التجارية في حي المربع، على امتداد شارع الأمير عبد العزيز بن مساعد بن جلوي، وشارع الأمير عبد الرحمن بن عبد العزيز. ويتكون المجمع، الذي قد تم بناءه في عام 2008، من مساحات مكتبية وعدد من المتاجر المتنوعة، ويتميز بسهولة الوصول له من خلال طريق الملك فهد، وشارع الوشم.











### **ABRAJ ATTAWUNIYA**

In the prestigious Olaya District of Riyadh, on King Fahd Expressway, which contains of office spaces 32,560 sqm and 15,000 sqm of retail spaces. Abraj Attawuniya features twin office buildings that stand 20 stories tall. Connected through enclosed walkways on the 13th and 17th levels, the twin towers are equipped with state-of-the-art facilities and a robust security system.

### أبراج التعاونية

في قلب حي العليا المرموق في مدينة الرياض، وعلى امتداد طريق الملك فهد السريع، والذي يتكون من مساحات مكتبية قدرها 32,560 متر مربع بالإضافة إلى مساحات تجارية قدرها 15,000 متر مربع تقع أبراج التعاونية التي تتكون من برجين متماثلين بارتفاع 20 طابق، يربط بينهما ممر مغلق يقع على مستوى الطابق الثالث عشر والسابع عشر. وتتميز الأبراج بمرافقها الحديثة المتقدمة ونظامها الأمني الفعال.











### **DIPLOMATIC QUARTER**

The Diplomatic Quarter, a prestigious enclave in Riyadh, is home to foreign embassies, government organizations, upscale residences, services, and facilities. Which contains of 525 apartments, 321 villas, and 114 commercial units. It also contains of 26,988 sqm of office spaces, 13,296 sqm of retail spaces and 167,451 sqm of residential spaces. offering a prime location, DQ is bounded to the west by Wadi Hanifa, to the east by Salboukh Highway, and to the south by Makkah Highway.









### حي السفارات

يعد حي السفارات أحد الأحياء المرموقة في مدينة الرياض والـي وتحتوي على 525 شقة، و215 فيـلا، و114 وحـدة تجارية وأيضاً يتكون من مساحات مكتبية قدرها 26,988 متر مربع وتبلغ المساحات التجارية 13,296 متر مربع بالإضافة إلى 167,451 متر مربع من المساحات السكنية، إذ يضم عـدداً من السفارات الأجنبية والجهـات الحكوميـة، ويحتـوي عـلى عـدد من الوحـدات السكنية الراقيـة والخدمـات والمرافق المختلفة. ويتمـيز الحـي بموقعـه الحيـوي، إذ يحيـط بـه وادي حنيفـة مـن جهـة الغـرب، وطريقـي صلبـوخ ومكـة الرئيسـين مـن جهـق الـشرق والجنـوب.



### **OBHUR CITY**

Obhur City is a dynamic gated community located in southern part of Obhur district, which contains of 2,556 apartments and 74 apartments building and contains of a rental area of 387,523 sqm and a retail rental area of 4,278.5 sqm. Only a short drive from the King Abdulaziz International Airport (KAIA) and the metropolis of Jeddah.

Distinguished by its fully integrated amenities, the development is home to thousands of 2 and 3-bedroom contemporary apartments, complemented by abundant opportunities for retail and entertainment.

### مدينة أبحر

تعـد مدينـة أبحـر مجتمـع حيـوي مسـور متنـوع، والـذي يحتـوي عـلى 2,556 شـقة و74 بنايـة سـكنية ويتكـون مـن مسـاحه تأجيريـة قدرهـا 387,523 مـتر مربع وتبلغ المسـاحة التأجيرية التجارية 4,278.5 مـتر مربع ويقع في الجهـة الجنوبيـة مـن حـي أبحـر، ويبعـد مسـافة قصـيرة بالسـيارة عـن مطـار المـلـك عبـد العزيـز الـدولى وعـن مركـز مدينـة جـدة.

وتتميز مدينة أبحر بتقديمها أفضل المرافق الحديثة والوسائل المريحة، وتحتوي على الآلاف من الوحدات السكنية العصرية التي تتكون من غرفتي نوم وثلاث غرف، مع وجود العديد من الفرص الاستثنائية للمساحات التجارية والترفيهية.











#### ISHBILIA COMPOUND

Located in the eastern part of Riyadh, along King Abdullah Road, Ishbilia residential compound contains 585 residential units with a total rental spaces of 209,985 sqm. Ishbilia is an exquisite Western-style residential compound that offers spacious and luxurious living accommodations for all residents.

Completed in 1997, the development comprises three distinct types of residential units: Studio Apartments, Duplex Villas, and Executive Villas.





# مجمع إشبيليا السكني

صمم مجمع إشبيليا الواقع على طريق الملك عبد الله شرق مدينة الرياض على الطراز الغربي الفاخر، ويقدم مجتمعاً حيوياً مسوراً وأماكن إقامة رحبة ومتنوعة لجميع السكان. والذي يحتوي على 585 وحدة سكنية بإجمالي مساحة تأجيرية قدرها 209,985 متر مربع.

ويتكون المشروع الـذي تـم بنـاءه في عـام 1997، مـن ثلاثـة أنـواع ممـيزة مـن الوحـدات السـكنية، تشـمل: شـقق الأسـتوديو، وفلـل الدوبلكـس، والفلـل التنفيذيـة.







### **GRANADA MALL**

Located on the vibrant Eastern Ring Road, which contains a rental spaces of 127,000 sqm. Granada Mall is a onestop shopping destination in Riyadh, embodying the city's diverse culture and lively atmosphere. It offers a variety of local and international brands, merging conventional and modern shopping experiences. Granada Mall caters to every member of the family, providing a complete experience that encompasses shopping, entertainment, and dining, ensuring there is something for everyone.



يقع غرناطة مول على طريق الدائري الشرقي، أحد أهم الطرق الحيوية في مدينة الرياض والذي يتكون من مساحه تأجيرية قدرها 127,000 متر مربع ويعد وجهة تسوق متكاملة، تعكس التنوع الثقافي الثري لمدينة الرياض وأجواءها الحيوية. ويقدم المجمع تشكيلة واسعة من العلامات التجارية المحلية والعالمية لتجربة فريدة. ويلي مجمع غرناطة كافة احتياجات أفراد العائلة، في تجربة متكاملة تجمع بين التسوق، والترفيه، والطعام، لإرضاء كافة الأذواق والاهتمامات.









### **OTHER ASSETS**

# أصول تقدم المزيد

Osool's portfolio also encompasses the following assets, leveraging an integrated approach that combines comprehensive asset management with modern technological solutions.

- King Abdul Aziz Towers.
- Sitteen Building.
- Hamra Al Sharaq.
- King Fahd Road Building.

- Al Rakah Residential Compound.
- Jubail Residential Cluster 1.
- Jubail Residential Cluster 2.
- Yanbu Residential Cluster.

وتشمل محفظة أصول العقارية كذلك الأصول التالية، والتي تديرها بمنهجية متكاملة تجمع ما بين خدمات إدارة الأصول الشاملة والاستراتيجيات التشغيلية المدعمـة بأحـدث الحلـول التقنيـة.

- مجمع الراكة السكني.
- مجمع الجبيل السكني .1
- مجمع الجبيل السكني .2
  - مجمع ينبع السكني.

- أبراج الملك عبد العزيز.
  - مبنى الستين.
  - حمراء الشرق.
- مبنى طريق الملك فهد.





### تواصل معنا

يسعد فريق الدعم بمساعدتك والرد على استفساراتك.

الموقع: الرياض، المدينة الرقمية، مبنى RD01 لأننا نهتم، نقدم الدعم على مدار الساعة: 8111-128-800 ويمكنك أيضاً إرسال إستفسارك لـ:

المالية والفواتير: Invoices@osoolre.com التسويق والفعاليات: Marketing.Events@osoolre.com التأجير: Retail.Leasing@osoolre.com للاستفسارات العامة: info@osoolre.com

#### **Contact Us**

For inquiries or assistance, please contact our support team.

Location: Riyadh, Digital City, RD01

Osool Cares 24/7 support: 800-128-8111

You can also send your inquiry to:

Finance and Billing: Invoices@osoolre.com

Marketing and Events: Marketing.Events@

osoolre.com

Leasing: Retail.Leasing@osoolre.com

For General Inquiries: info@osoolre.com